
Hej Alle 
  
Det har været en hektisk weekend med afholdelse af fødselsdag og kampen mod luftledninger. 
  
Følgende er sket siden sidste møde d. 30. April 2018 
  
Alle arbejder hårdt på at få så mange stemmer på borgerforslaget, som muligt. 
  
Der er blevet lavet en visualisering af højspændingsmasterne med Verner og Annette hus. 
  
Der er skabt kontakter både i nord og syd. 
  
Jeg har haft flere samtaler med Carl Holst og han arbejder for os, men det er svært. 
  
Vi har haft infoaften i klubhuset. 
  
Vi har haft Ulla Tørnæs på besøg. Hun var også meget lydhør for vores argumenter og opfordrede os til at 
bevare presset, men også gemme nogle af kræfterne til senere, når der kommer flere fakta på bordet. Hun 
synes vi skal søge fortræde for Energiudvalget, når der er flere tilgængelige fakta om f.eks. prisen på 
nedgravningen. Ellers et rigtigt godt møde. 
  
Der er hele tiden omtale i avisen og nu også i Jyllandsposten. 
  
Borgmestrene har haft møde med folketingspolitikerne, men desværre uden Energiministeren. 
Borgmestrene er med i kampen. 
  
Esbjerg Byråd har enstemmigt stemt for deres høringssvar om nedgravning. Hvilket er rigtigt positivt, da vi 
så kan håbe at de andre partier snart kommer ud af busken. Det store spørgsmål er nemlig om 
Socialdemokraterne og DF vil melde noget mere konkret ud. 
  
Ketty og jeg var til møde i går aftes med Venstres vælgerforening, hvor den nye miljøminister og Carl Holst 
deltog. Der fik vi også vores budskab klart igennem. Også hvordan finansieringen kunne være. 
  
Mogens er meget aktiv i medierne, hvilket også er godt. 
  
Nu kan jeg ikke lige komme på flere ting, men så må i andre supplere. 
  
  
  
Med venlig hilsen / Best regards  
 
Vita Zenner 
 


